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Tid: 7 april 2021 kl. 19.00-20.00. Plats: Digitalt möte via Zoom 

Mötet föregicks av ett föredrag kl 18.00-19.50 om Samhällsplanering. Det hölls av Moa Öhman, 
översiktsplanerare vid samhällsbyggnadskontoret i Södertälje, som lärde oss att förstå hur samhälls-
planering går till, hur man kan följa planprocessen och hur man kan påverka den. Även Moas kollega Erik 
Arnaryd, planarkitekt, medverkade. 

Närvarande: Pehr Lind, Lars Ljungdahl, Lars Klasén, Mats Johansson och Anne Kawecki. Utöver styrelsen 
deltog medlemmarna Veronica Gran och Kerstin Karlsson. 

1. Mötets öppnande 
Pehr öppnade mötet. 

2. Godkännande av dagordningen 
Dagordningen godkändes. 

3. Val av ordförande, sekreterare och justerare för mötet 
Perh utsågs till ordförande och Lars K L till sekreterare. Som justerare utsågs Lasse (Lars L) och Mats 
Johansson. 

4. Formalia 
Föregående protokoll (nr 3, 10 mars 2021) gicks igenom och godkändes. Lasse kollar med revisorn 
(Hasse Hansson) om han fått alla protokoll signerade. Om ej så ombesörjer Lasse detta. 

5. Inkommet 
Fysisk post: Ett informationsblad från Trafikverket om Ostlänken. 

Mail:  

- Mailutskicket inför dagens föredrag och möte renderade ca 80 returer. Ånyo ett mindre antal 
medlemmar som inte fått mailet via RUTGER, men de har fått det fysiska utskicket av vårprogrammet 
och har hört av sig med önskan om länken till föredraget. Viss eftersläpning av registreringen av 
korrekta mailadress hos Riks. 

- Allt inkommet per mail i övrigt har hanterats, t ex vidarebefordrats för info alternativt åtgärd. Bland 
detta info om Länsstämma den 14/4, ett mail om möjligheten till bidrag för sommarlovsaktiviteter för 
barn i Södertälje kommun, detaljplan/granskning för Berga Ö (Nykvarn). 

6. Ekonomi 
Inget nytt. Vi har ännu inte fått de 3.000 kr som aviserats av PostNord för överfaktureringen av vårens 
utskick av program. 

7. Remisser 

- Södertälje: Inkommet dagens datum: Ekbacken/Viksberg – granskning. Det är ett ärende som Lars och 
Lasse lämnat yttrande över tidigare och vi tittar på det för åtgärd. 

- Nykvarn: Berga Ö, detaljplan – granskning. Besvaras ej eftersom vi inte varit med i planprocessen. 

- Nykvarn: Hökmossen 2B. Pehr berättade att kommunen inte bemött våra synpunkter, att de inte alls 
beaktat att vi kräver att strandskyddet inte upphävs, att de inte alls bemött påpekandet om att planen 
direkt rör en värdekärna, att plankartan inte stämmer eftersom man placerat en parkering i området. 

- Nykvarn: Hökmossbadet: Ärendet fortfarande inte behandlad i Mark – och Miljööverdomstolen. Lär ta 
månader … 

- Strandskyddsutredningen: Pehr fixar ett yttrande från vår krets till regeringen; inne senast 3/5. 

- Skogsutredningen: Pehr fixar ett yttrande från vår krets till regeringen; inne senast 30/4. 
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8. Genomförda aktiviteter 
- Inget genomfört sedan förra mötet i mars. 

9. Kommande aktiviteter 
- Vårens program gäller enligt tidigare förutom att årsmötet blir digitalt (finns publicerat på 
kretswebben, inkl i Kalendariet där). 

- Årsmötet den 28/4: 

Förberedelser: Kallelse måste ske senast 14 dagar innan mötet. Lase och Pehr fixar agenda. Lasse mailar 
via RUTGER. Förslaget till Verksamhetsberättelse fastställdes. Ekonomisk rapport, Revisionsberättelse 
och styrelsemötesprotokollen 2020 måste undertecknas i den mån det inte redan är gjort (Lasse fixar 
med vederbörande). Valberedningens förslag är klart sedan tidigare, dvs som ny ordinarie ledamot 
föreslås Kerstin Karlsson. Allt detta ska publiceras på webben (Lasse fixar). På dagens möte fanns nya 
förslag för styrelsens sammansättning, nämligen att Veronica Gran (ny) ställler upp som suppleant samt 
att Mats går in som ordinarie och att Anne ersätter honom som suppleant. Förslagen får tas upp på 
årsmötet resp. det konstituerande mötet efteråt. Diskuterades röstlängd/hur göra vid ev omröstningar. 
Får lösas under mötet, ev. genom att räkna ”nej”-röstande. Lasse och Hasse Hansson är admin. på 
mötet. 

- Vårvandring till Stora Envättern 22/5. 

- Våravslutningen 9/6: Båtklubben Nykvarn: Pehr har ordnat så att vi får besök av Länskretsens 
verksamhetsutvecklare Jonathan Österlund tillsammans med nye länsordföranden (oklart vem). 
Medlemmen Åke Andersson erbjöd sig att tillsammans med gruppen Pivo underhålla med musik. 

- Höstprogrammet: Styrelsemöte 1/9 (ej öppet). Sedan styrelsmöten 6/10, 3/11, 1/12. Ca kl 19. Dessa 
planeras föregås av föredrag e.d. kl 18.00. Ett antal förslag nämndes, t ex David Stenholtz (om mat & 
miljö) till decembermötet (alternativt första i januari), något om skog, om skräp, av någon från FN-
förbundet … (de tre sistnämnda föreslogs av Veronica Gran, nybliven kretsmedlem från Huddinge). 
Kanske också någon utflykt, t ex hos Under tallarna i Järna? Pehr planerar en insats i Nykvarn typ 
”torgmöte” någon lördag, med bokbord. Mats föreslog ett möte med Miljönämnden i Södertälje. Därtill 
nämndes var en ”Nedskräpningsgrupp” (vilka? var? hur?) och kontakt med Fältbiologerna i Järna (om de 
finns?).  

10. Rapporter 

- Inga rapporter 

11. Övrigt 

Mats deltar i Länsstämman den 14/4 som kretsens representant. 

Inget beslut ang deltagande i Nationella stämman i sommar. 

Lars och Lasse fixar med (eventuell!) tackpresent till dagens föredragshållare. 

12. Kommande möte 

Nästa möte är årsmötet den 28/4, med efterföljande konstituerande möte.  

13. Mötet avslutas 

Pehr tackade mötesdeltagarna och avslutade mötet. 
 

Vid protokollet: 

 

Pehr Lind 

 

 

 

Justeras:              Lars Ljungdahl   Mats Johansson 


